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Abstract:

This article tackles the subject of the trip imagian in the "Lampedusa" novel of the
Moroccan novelist Abdul Rahman Abaid. It discusesconcept of imagination and its relationship
with the post-civilizational "The immigration" nolvdt tends to perceive that hidden and pleasant
dimension which infiltrates into the contemporargvel text, overwhelmed by technology. The
contemporary novel bets on all kinds of availaklgations in order to survive, so that it would not
turn into a mere kind of written technology.

Keywords: The concept of imagination, the post-civilizagbnovel
Résume:

Cet article aborde le concept de limaginaire dyage dans le roman "Lampedusa” de
I'écrivain marocain Abdul Rahmane Abaid. L'artitdgite du concept de l'imaginaire et de se relation
avec le roman post-civilizationnelle "L'immigratipnafin de tenter d'approcher cette dimension
secrete et plaisante qui s'infiltre dans le texteraman contemporain, submergé de technologie.Le
roman contemporain pari sur toutes les sortesaesiéns disponibles pour garantir sa survie, déin
ne pas devenir un simple genre de technologiecécrit

Mots-clés: Le concept de l'imaginaire, le roman post-civiimanel.
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